
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 121
Med aftale af 29. januar 2009 om en grøn transportpolitik blev der etableret en
Infrastrukturfond, der skulle finansiere de kommende års investeringer på
transportområdet. Det blev i forbindelse hermed bl.a. fastsat, at uforbrugte
midler, herunder reserver fra konkrete projekter, skulle tilbageføres til fonden.
På baggrund heraf ønskes det oplyst, hvor store midler, der hvert af årene
2009, 2010 og 2011 er blevet tilbageført til infrastrukturfonden og hvor store
midler, der henstår uforbrugt for henholdsvis ministeriets departement, Vejdi-
rektoratet og Banedanmark / Trafikstyrelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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